
PROTOKÓŁ Nr 7/2011
z posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego

29 listopada 2011 r.

Program posiedzenia:

1.Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia.

2.Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  posiedzenia  Komisji  Statutowej  Rady  Powiatu 
Nowosądeckiego.

3.Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przyjęcia  Statutu 

Powiatu Nowosądeckiego.

4.Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przyjęcia  Strategii 

Rozwoju Powiatu Nowosądeckiego na lata 2011-2020.

5.Sprawy bieżące i wolne wnioski.

6.Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1

Przewodniczący Komisji  Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego Zygmunt Paruch 

otworzył posiedzenie i przywitał obecnych.

W posiedzeniu brali udział członkowie Komisji oraz : 

Monika Bochenek – Dyrektor Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich,

Wiesława Borczyk – Radca Prawny,

Krzysztof Hojda – Dyrektor Wydziału Administracyjnego,

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Komisji Zygmunt Paruch poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 2

Przewodniczący Komisji Statutowej Zygmunt Paruch poddał pod glosowanie protokół nr 

6/2011 z dnia 27 września br.

Protokół został przyjęty jednogłośnie i podpisany.
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Ad. 3

Przewodniczący  Komisji  Statutowej  Zygmunt  Paruch poinformował,  iż  chciałby,  aby 

posiedzenie  Komisji  Statutowej  było  zwieńczeniem całorocznej  pracy  nad  opracowaniem 

Statutu Powiatu Nowosądeckiego. W związku z powyższym zapytał czy Członkowie Komisji 

chcą zgłosić uwagi do przesłanego projektu Statutu Powiatu Nowosądeckiego.

Wiceprzewodniczący Komisji  Statutowej Wiesław Pióro  poinformował, iż chciałby aby 

projekt  był  poprawiony  pod  względem  grafiki  i  literówek.  Jedyną  propozycją  było 

wprowadzenie §73 pkt.  5,  aby w porządku obrad sesji  po sprawozdaniu Starosty z  pracy 

Zarządu w okresie międzysesyjnym następnym punktem były interpelacje.

Radca  Prawny  Wiesława  Borczyk  twierdzi,  że  najistotniejszym  celem  posiedzenia  jest 

rozpatrywanie projektów uchwał. W związku z powyższym nie chce, by został zachwiany 

porządek obrad Sesji, który byłby zdominowany przez interpelacje.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Statutowej  Wiesław Pióro  uważa,  że  z  punktu  widzenia 

mandatu  Radnego  interpelacje  są  bardzo  ważnym  punktem  porządku  obrad  Sesji.  Jego 

zdaniem korzystne jest oddzielenie interpelacji od wolnych wniosków.

Przewodniczący Komisji  Statutowej  Zygmunt  Paruch  poddał  pod  głosowanie  wniosek 

wprowadzenie §73 pkt.  5,  aby w porządku obrad sesji  po sprawozdaniu Starosty z  pracy 

Zarządu w okresie międzysesyjnym następnym punktem były interpelacje.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący  Komisji  Statutowej  Zygmunt  Paruch  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przyjęcia Statutu Powiatu Nowosądeckiego.

Projekt w/w uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. Stanowi załącznik do protokołu.

Ad 4 

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Funduszy  Europejskich  Monika  Bochenek 

poinformowała,  iż  podstawą  do  opracowania  Aktualizacji  Strategii  Rozwoju  Powiatu 

Nowosądeckiego do  2020 roku była  ocena,  sporządzona przez  Zarząd  Powiatu,  odnośnie 

zrealizowanych do tej pory celów i zadań oraz uwarunkowań prawnych powiatu, związanych 

z nowym okresem programowania na lata 2007-2013. Ponadto nastąpiły daleko idące zmiany, 

powodujące, że obowiązujące zapisy w Strategii uległy przedawnieniu i straciły na ważności. 

W  związku  z  powyższym  istnieje  konieczność  jej  modyfikacji.  Pani  Monika  Bochenek 

podkreśliła,  iż  zmiany  wprowadzone  do  startegii  są  projektowane  z  myślą  o  przyszłym 
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rozwoju  Powiatu  Nowosądeckiego.  Niniejszy  dokument  jest  pierwszą  wersją  projektu 

Strategii  Rozwoju  Powiatu  Nowosądeckiego  na  lata  2011-2020,  stanowiącej  aktualizację 

strategii rozwoju powiatu przyjętej na lata 2007-2013.

Członek Komisji Statutowej Józef Broński   nadmienił, iż ważne jest, aby cele i zadania 

ujęte  w  strategii  rozwoju  Powiatu  Nowosądeckiego  były  zbieżne  z  założeniami  Strategii 

Województwa  Małopolskiego,  gdyż  będzie  to  miało  istotne  znaczenie  w  pozyskiwaniu 

środków unijnych. Celem strategii jest wskazanie misji, wizji oraz celów strategicznych wraz 

z celami operacyjnymi planowanymi zadaniami i ewentualnie projektami, których realizacja 

w określonym horyzoncie czasowym przyczyni się do wielokierunkowego rozwoju powiatu.

Wiceprzewodniczący Komisji Statutowej Wiesław Pióro zapytał w jaki sposób wyglądała 

współpraca z gminami Powiatu Nowosądeckiego w zakresie zbierania informacji do strategii.

Dyrektor Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Monika Bochenek podkreśliła, 

iż  celem  projektu  strategii  jest  wskazanie  zadań  inwestycyjnych  na  danym  terenie 

planowanych  do  realizacji  przy  wsparciu  z  funduszy  strukturalnych  Unii  Europejskiej. 

Dokument został przygotowany w oparciu o konsultacje społeczne na terenie gmin Powiatu 

Nowosądeckiego.  Projekt  ten  został  przygotowany  w  wyniku  trwających  prac  nad 

aktualizacją  dokumentu  –  z  udziałem  Zarządu  Powiatu  Nowosądeckiego,  Radnych 

Powiatowych,  a także szerokiej  i  zróżnicowanej reprezentacji  kluczowych środowisk oraz 

instytucji lokalnych.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Statutowej  Wiesław  Pióro  podkreślił,  iż  wypracowanie 

strategii powinno być wspólnym dziełem, pod którym bez zastanowienia można się będzie 

podpisać. Nadmienił, iż czytając dokument ma wątpliwości czy wszystkie gminy jednakowo 

zaangażowały  się  w  zbieraniu  informacji  zawierającej  charakterystykę  danej  gminy.  Pan 

Wiesław  Pióro  zauważył  wiele  niezgodności  m.in.  nieścisłości  w  ujęciu  zabytków 

architektonicznych w Nawojowej.

Dyrektor Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Monika Bochenek podkreśliła, 

iż weryfikacja informacji, które napływały z poszczególnych gmin była trudna. Jednocześnie 

podkreśliła,  iż  jeżeli  nie  będzie  zapisu  startegii,  nie  będzie  możliwości  uzyskania 

odpowiedniej ilości punktów przy pisaniu projektów. Pani Monika Bochenek zadeklarowała 

ponowne wysłanie pisma do urzędów gmin z Powiatu Nowosądeckiego z prośbą o przesłanie 

krótkiej  charakterystyki  regionu.  Projekt strategii  z  uwzględnionymi informacjami zostaną 

wysłane Radnym Powiatu Nowosądeckiego w terminie  7  dni  przed planowaną najbliższą 

Sesja Rady Powiatu
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Przewodniczący  Komisji  Statutowej  Zygmunt  Paruch  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  w  sprawie  przyjęcia  Strategii  Rozwoju  Powiatu 

Nowosądeckiego  na  lata  2011-2020  z  ewentualnymi  korektami  naniesionymi  przez  Dyrektora 

Powiatowego Centrum Funduszy Europejskich Monikę Bochenek.

Projekt w/w uchwały został zaopiniowany jednogłośnie. Stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5

Przewodniczący Komisji Statutowej Zygmunt Paruch podziękował wszystkim za udział  

w spotkaniu i zamknął obrady komisji.

Protokołowała 

Anna Hardy- Repetowska
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